# 香港特別行政區政府入境事務處 Immigration Department, the Government of the Hong Kong Special Administrative Region

來港旅遊/過境申請表

(由**申請人**頻寫)

#### Application for Entry for Visit/Transit in Hong Kong (to be completed by the applicant)

Note:

有關申請手續及所需文件·請參閱「來港旅遊/遊境入境指南」[ID(C) 1004]。 Please read the 'Guidebook for Entry for Visit/Transit in Hong Kong' [ID(E) 1004] for the application procedures and documents required for the application.

(ii) 領取本表格無須繳費。 This form is issued free of charge.

(iii) 請用黑色或藍色筆以正楷填寫本表格。 Please complete this form in BLOCK letters using black or blue pen.(iv) □ 請在適當方格內填上「✓」號。 □ Please tick as appropriate.

警告: Warning:	根據香港法例,任何人士 證/進入許可或獲准的逗 A person who knowingly and guilty of an offence under the shall have no effect.	留期限即告 wilfully mal	無效。 es a staten	nent or g	gives inform	mation w	hich he	she knows	to be false	or does not be	elieve to b	e true shall be
1. 個人	資料 Personal Particular	s									-	
	と)(如適用)							氏(如適用				
	inese (if applicable)					M	aiden s	umame (if	applicable)			
姓(英文) Surname in E	English											
名(英文)												
Given names												
別名(如4 Alias (if any	)											
性別	□ 男 □女	HG	E日期						出生均	rb 99;		
Sex	Male Fen		of birth	∃ dd	月m		de			of birth		
國籍		10% to	狀況		未婚	ım.	年yy	" 已婚	一 難刻	£ _	分居	□ 喪偶
Nationality			ital status		Bachelon	/Spinster		Married			Separated	
香港身份部	登號碼 (如有)					-						
	identity card no. (if any)					(	.)					
旅行證件類 Travel docur					行證件號? wel docume							
簽發地點		簽發日期						屆滿日	3 101			
Place of issu	e	Date of issu	ie ,	H dd	H mm	dec	yyyy		fexpiry	∃dd ∏	mm	年уууу
固定住址(Permanent a	(請在界內填寫) case fill in within border)  ( <i>類與上述不同</i> ) ddress ( <i>lf different from above</i> )  (請在界內填寫) case fill in within border)									請在J Affix one (照片大/ 及不 (Pho large	比處貼上 recent ph 小為不超過 水小於 50 乘 stograph sho er than 55m	ould not be
電郵地址(												
E-mail addre	. , ,					Art viz tido zo	E ( for	#1)				
聯絡電話號 Contact telep					-	傳真號@ Fax no. (i		付)				
現時定居國			在定居國	家/地	區的居留		· uny)			年		月
Country/Terr	ritory of domicile		Length of r	residence	in country		of domi	icile		year(s)		month(s)
	已獲得永久居留身份的國家											
riease state t	the country/territory (including p	resent country	/territory o	t domicle	e) where yo	ou have al	ready of	otained pen	manent resi	dence		
加本表終年	等影印本或從互聯網下載,		作太百	为所辦金	器的容积	均屬正確	5 × 50c A	<b>節和女母</b>				
动填寫此程				在本頁內所填報的資料均屬正確、完備和真實。 The information given on this page is correct, complete and true.								
	lete this column if this form is a		日期					母/合法		32		
	r downloaded copy.		Date					licant/paren				
*16 歲以下	的申請人須由其父、母或台	<b>计法監護人</b>	<b>変署。請別</b>	身不適用	用者删去。					-		

此欄由辦理機關處理 FOR OFFICIAL USE ONLY

檔案條碼 Reference barcode

<sup>\*</sup>If the applicant is under the age of 16, this application should be signed by his/her parent/legal guardian. Please delete where inappropriate.

Monthly inconcidence (HKS)     Monthly inconcidence (HKS)		
Monthly income\deposit (HKS)     Min and Lefs (A Mac Dett (2 min 1)     June and address of current employs (if applicable)     June and ad	,個人資料(續) Personal Particulars	(Continued)
Mac and address of current employer (of replicable)		
以往的前港記録 Previous Travel Records to Hong Kong		
接着 文字的語書目期(如今) Date of lists three entries to Hong Kong (fi my)  自		eds to Hong Kong
接続担限    接続性限型管管 Details of Proposed Stay in Hong Kong   接続性限型管管 Details of Proposed Stay in Hong Kong   接続性限型   特点表面		
### A Market M		
### Personal date of county		日的 Purpose
接色地図留評情 Details of Proposed Stay in Hong Kong		
Proposed date of entry		ay in Hong Kong
Double		
A.新茂料(包括弧視及静程)  「現時 information (including arrival and departure)  「	Proposed number of journery(s) to Hong Kong (for transit	
Bight information (including arrival and departure)   Bight   Burpose of Visit		
製炭		
Leisure visit	l. 訪港目的 Purpose of Visit	
方 製光 Leisure Visit  定是否参加旅行國來港?  「是 (請提供有關論明 )	Leisure visit	siness visit Family visit Others (please specify)
原足否参加旅行國承港?  ave you joined any tour to come to Hong Kong ?  ble (新提供有關論明) 人格特更 前的地毯。  lease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.  lease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.  lease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.  lease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.    日本委権政策和本政策互联網下載・	<b>莆根據你的訪港目的填寫以下有關項目</b>	Please complete the following relevant items according to your purpose of visit
lave you joined any tour to come to Hong Kong?  Yes (please provide relevant proof)  No  including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.  lease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.  lease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.  lease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.    Yes (please provide relevant proof)		
### Please provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.  #### Transit    13 過境 Transit	lave you joined any tour to come to Hong Kong?	Yes (please provide relevant proof) No
方池後下一個目的地及目的  Sext destination after visiting Hong Kong and purpose of visit  「需要過境香港到其他國家/地區的原因  Ceason for travelling through Hong Kong to another country/territory  「清提供行程,包括抵滞和離港日期,及你終到訪的地點。  Rease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.   「本表格系影印本或従互聯網下載・  「本本夏內所填製的資料均屬正確、完備和真實。  The information given on this page is correct, complete and true.  日期   「中語人/父/母/合法監護人簽署		
方池後下一個目的地及目的  Sext destination after visiting Hong Kong and purpose of visit  「需要過境香港到其他國家/地區的原因  Ceason for travelling through Hong Kong to another country/territory  「清提供行程,包括抵滞和離港日期,及你終到訪的地點。  Rease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.   「本表格系影印本或従互聯網下載・  「本本夏內所填製的資料均屬正確、完備和真實。  The information given on this page is correct, complete and true.  日期   「中語人/父/母/合法監護人簽署		
方池後下一個目的地及目的  Sext destination after visiting Hong Kong and purpose of visit  「需要過境香港到其他國家/地區的原因  Ceason for travelling through Hong Kong to another country/territory  「清提供行程,包括抵滞和離港日期,及你終到訪的地點。  Rease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.   「本表格系影印本或従互聯網下載・  「本本夏內所填製的資料均屬正確、完備和真實。  The information given on this page is correct, complete and true.  日期   「中語人/父/母/合法監護人簽署		
方池後下一個目的地及目的  Sext destination after visiting Hong Kong and purpose of visit  「需要過境香港到其他國家/地區的原因  Ceason for travelling through Hong Kong to another country/territory  「清提供行程,包括抵滞和離港日期,及你終到訪的地點。  Rease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.   「本表格系影印本或従互聯網下載・  「本本夏內所填製的資料均屬正確、完備和真實。  The information given on this page is correct, complete and true.  日期   「中語人/父/母/合法監護人簽署		
方池後下一個目的地及目的  Sext destination after visiting Hong Kong and purpose of visit  「需要過境香港到其他國家/地區的原因  Ceason for travelling through Hong Kong to another country/territory  「清提供行程,包括抵滞和離港日期,及你終到訪的地點。  Rease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.   「本表格系影印本或従互聯網下載・  「本本夏內所填製的資料均屬正確、完備和真實。  The information given on this page is correct, complete and true.  日期   「中語人/父/母/合法監護人簽署		
方池後下一個目的地及目的  Sext destination after visiting Hong Kong and purpose of visit  「需要過境香港到其他國家/地區的原因  Ceason for travelling through Hong Kong to another country/territory  「清提供行程,包括抵滞和離港日期,及你終到訪的地點。  Rease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.   「本表格系影印本或従互聯網下載・  「本本夏內所填製的資料均屬正確、完備和真實。  The information given on this page is correct, complete and true.  日期   「中語人/父/母/合法監護人簽署		
Sext destination after visiting Hong Kong and purpose of visit	ii) 過境 Transit	
Reason for travelling through Hong Kong to another country/territory  a 提供行程,包括抵滞和離港日期,及你將到訪的地點。  Alease provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.  The 本有內所模較的資料均屬正確、完備和真實。  The information given on this page is correct, complete and true.  Hease complete this column if this form  *中請人/父/母/合法監護人簽署		isit
指提供行程,包括抵滞和蘸港日期,及你將到訪的地點。  Please provide the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.  The action of the itinerary of your travel including arrival and depature dates, and place(s) that you will visit.  The information given on this page is correct, complete and true.  The information given on this page is correct, complete and true.  The information given on this page is correct, complete and true.		y/territory
日本表格無影印本或從互聯網下載,在本頁內所填報的資料均屬正確、完備和真實。 所填寫此欄。  The information given on this page is correct, complete and true.  日期 *申請人/父/母/合法監護人簽署	着提供行程,包括抵港和離港日期·及你將到訪6	的地點。
情填寫此欄。 The information given on this page is correct, complete and true. 日期 *申請人/父/母/合法監護人簽署		

# 請將不適用者删去。Please delete where inappropriate.

<b>簽訪問的公司名稱及地址</b>			
IName and address of the company to be visite	d		
訪問公司的聯絡人 Contact person of the	company		
姓名 Name	職位 Post title	電話號碼(辦公室) Telephone number (office)	
擬在港進行的商務活動		recommend (office)	
(iv) 探親 Family Visit			
你將會在港探訪的親屬的資料 Informa	ition on the relative whom you wil	l visit in Hong Kong	
姓名		特身份證號碼(如有)	( )
Name	與化	g Kong identity eard no. (if any) n的關係 tionship with you	
生址			
Address 職業			
Occupation		4	
擬在港探訪人士(如有) Person(s) to be	visited during your stay in Hong K	ong (if any)	
	visited during your stay in Hong K  Contact telephone number	ong (if any) 與你的關係 Relationship with you	
姓名 Name 聯絡電話	Ong Kong  B外填寫表格 ID 1003B。  Hong Kong. The sponsor should	與街的關係 Relationship with you	
5. 在港的保證人 Sponsor in H 請提供在港的保證人資料。保證人應身 Please provide information of the sponsor in H 姓名 Name	Contact telephone number  ong Kong  B外填寫表格 ID 1003B。 long Kong. The sponsor should	與你的關係 Relationship with you  complete a separate form ID 1003B.  常地身份證號碼(如有)  ung Kong identity card no. (if any)	( )
姓名 Name 聯絡電話 5. 在港的保證人 Sponsor in H 請提供在港的保證人資料。保證人應与 Please provide information of the sponsor in H 姓名 Name	Ong Kong  B外填寫表格 ID 1003B。 Iong Kong. The sponsor should	與你的關係 Relationship with you  complete a separate form ID 1003B.  常准身份證號碼(如有)  ung Kong identity card no. (if any)  事務的關係 elationship with you	
姓名 Name	Ong Kong  Ong K	與你的關係 Relationship with you  complete a separate form ID 1003B.  常准身份證號碼(如有)  ung Kong identity card no. (if any)  事務的關係 elationship with you	

TD 1.0034 (1.0/2004)

	一箭表的甲	人/父/母/合法監護人的聲明 Declaration of Applicant/Parent// 申請人須填寫本項・如申請人爲 16 歲以下的兒童(兒童申請人),須由其父	、母或合法監護人簽署。
		it of this application form is required to complete this item. If the applicant is a child to ther parent/legal guardian.	under the age of 16 (child applicant), this application should be
		特別行政區入境事務處還交本申請, 謹此作出以下聲明:	
In su	bmitting th	this application to the Immigration Department of the Hong Kong Special Administrative Re	gion (HKSAR), I declare the following:
(i)	(a)	□ *本人/兒童申請人從沒有更改姓名。 *1/The child applicant have/has not changed my/his/her name before.	
	Г	*本人/兒童申請人曾經更改姓名。曾用的姓名如下:	
		*I/The child applicant have/has changed my/his/her name and used the following name	(s) before:
	(b)	*本人/兒童申請人從未被拒絕入境/遞解/遐送或要求離開香港。	
		➡ *I/The child applicant have/has never been refused entry into, deported from, removed — *本人/兒童申請人曾被拒絕入境/遞解/遺送或要求離開香港。有關的	
		*I/The child applicant have/has previously been refused entry into, deported from, redetails are as follows:	
	(c)	── *本人/兒童申請人從未被拒絕簽發簽證/進入許可以入境香港。 *I/The child applicant have/has never been refused a visa/entry permit for entry into Ho	ong Kong.
	Г	── *本人/兒童申請人曾被拒絕簽發簽證/進入許可以入境香港。有關的日本	1期及詳細資料如下:
		*I/The child applicant have/has previously been refused a visa/entry permit for entry in	to Hong Kong. The date(s) and details are as follows:
(ii)	本人同意	意爲處理本申請個案而進行任何所需的查詢。	
		t to the making of any enquiries necessary for the processing of this application.	
(iii)		意爲處理本申請個案而向任何機構或政府機關(包括在香港特別行政區境內	
	this applic	it to releasing *my/the child applicant's information to any organisations and authorities, in lication.	cluding those inside or outside the HK5AR, for the processing o
(iv)		權所有私營及公營機構(包括在香港特別行政區境內或境外的)向香港特別	行政區入境事務處提供爲處理本申請個案所需的任何記
	錄或資料 I authorise	料。 ise all private and public organisations, including those inside or outside the HKSAR, to rele	ase any record or information which the Immigration Departmen
	of the HK	KSAR may require for the processing of this application.	
(v)	本人同意	意可將本申請表內各項資料提供予各政府部門(包括稅務局)及其他在香港特別 理局)以作核對用途。	训行政區境內或境外的公、私營機構(包括強制性公積金
	I consent	t to the use/disclosure of any information herein by/to any government bureaux, departments	(including the Inland Revenue Department) and any other private
, n		c organisations inside or outside the HKSAR (including the Mandatory Provident Fund Scher	
(V1)	<b>本人明日</b> <b>控及於</b> 身	白任何人爲本申請的目的而言,明知而故意申報失實或填報其明知爲虛假或 其後被遣離香港。本申請可被拒絕,而任何已向申請人簽發、或已審核批准?	不相信為真質的資料,根據香港法例即屬違法,可被檢 簽發的入境簽證/進入許可/延期逗留,或任何已施加
	於申請人	人的逗留條件,均可被宣告爲無效。	
	purpose o	tand that any person who knowingly and wilfully makes a statement or gives information who of this application shall be guilty of an offence under the Laws of Hong Kong and is liable	to prosecution and subsequent removal from Hong Kong. This
		ion may be refused, and that any visa/entry permit/extension of stay so granted or issued to the null and void.	e applicant and any conditions of stay so imposed on him/her may
(vii)	本人明白	白如 *本人/兒童申請人獲給予訪客身份在港入境的准許,根據《入境規例》	(第 115A章),*本人/兒童申請人須受逗留條件規限,
	即 *本人	人/兒童申請人不得接受有薪或無薪的僱傭工作;不得開辦或參與任何業務 請入聲明會遵守有關的逗留條件規限。	;及不得就讀於學校、大學或其他教育機構。*本人/
	I understa	tand that permission given to *me/the child applicant to land in Hong Kong as a visitor	shall be subject to the conditions of stay under the Immigration
	Regulation at a schoo	ons (Chapter 115A) that *I/the child applicant shall not take any employment whether paid tool, university or other educational institution. I declare that *I/the child applicant will abide	or unpaid; establish or join in any business; and become a studen by the said conditions of stay.
(viii)	本人明白	白根據香港現行的入境政策,除擁有香港特別行政區居留權或入境權的人士	外,任何人士如欲來港居留,以便在港就業、受調、就
	讀、參與 更改短度	與任何業務或以香港居民的受養人身份來港居留,必須在入境前申領適當的? 留身份,其申請一般不會獲得考慮。本人聲明 *本人/兒童申請人會遵守有	簽證/進入許可。以訪客身份入境的人士在抵港後如欲 <sup>如政策</sup> 。
	I understa	tand that under the existing immigration policy of Hong Kong, unless a person has the ri	ght of abode or right to land in the HKSAR, he/she requires an
	resident a	ate visa/entry permit to come to Hong Kong to take up residence for employment, training as his/her dependant before entry. Application for change of status after arrival as a visi	g, study at a school, join in any business or join any Hong Kong itor will normally not be considered. I declare that *I/the child
0.3		t will abide by the said policy.	
(1X)	平 人明日 事務處,	白,如 *本人/兒童申請人在抵港前未能將 *本人/兒童申請人在提出申請 ,可令 *本人/兒童申請人獲簽發的簽證/進入許可變成無效。	8的任何方面情況的實質變更通知香港特別行政區入境
	I understa	tand that failure to disclose to the Immigration Department, the Government of the HKSA on and *my/the child applicant's arrival in Hong Kong may invalidate the visa/entry permit.	R any material change of circumstances between the date of this
(x)			
(A)		所知所信,本申請表內所塡報的各項資料均爲正確、完備和真實。 " mation given in this application form is correct, complete and true to the best of my knowled	ge and belief.
	日期	*申請人簽署 或 父/母/合法赔護人姓名》	1, 40 年間
	Date	*申請人簽署 或 父/母/合法監護人姓名』 *Signature of applicant or Name and signature of par	
_	* 請將7	不適用者删去。 Please delete where inappropriate.	



#### 收集資料的目的 Purpose of Collection



對於申請表內所提供的個人資料,入境事務處會用作下列一項或多項的用途:

The personal data provided in the application form will be used by the Immigration Department for one or more of the following purposes:

1. 辦理你的申請:

to process your application;

2. 實施/執行《入境條例》(第 115 章)及《入境事務隊條例》(第 331 章)的有關條文規定,以及履行入境管制職務,藉此協助 其他政府決策局和部門執行其他法例和規例;

to administer/enforce relevant provisions of the Immigration Ordinance (Chapter 115) and Immigration Service Ordinance (Chapter 331), and to assist in the enforcement of any other Ordinances and Regulations by other government bureaux and departments through carrying out immigration control duties;

 在有關人士向入境事務處提出申請並提名你爲保證人或諮詢人時,把你的資料供作核對用途: to process other person's application for immigration facilities in which you are named as a sponsor or referee;

4. 供作統計及研究用途。但所得的統計數字或研究成果不會以識辨各有關的資料當事人或其中任何人的身份的形式提供;以及 for statistics and research purposes on the condition that the resulting statistics or results of the research will not be made available in a form which will identify the data subjects or any of them; and

供作法例規定、授權或准許的其他合法用途。
 any other legitimate purposes as may be required, authorised or permitted by law.

在申請表內的個人資料是自願提供的。如果你未能提供充分的資料,本處或許不能辦理你的申請,或無從翻查或不能正確地辨別有 關記錄。

The provision of personal data by means of this application form is voluntary. If you do not provide sufficient information, we may not be able to process your application or to conduct the record search or positively identify the record.

2

#### 資料轉交的類別 Classes of Transferees



爲了執行上述的目的,你在申請表內所提供的個人資料或許會轉交其他政府決策局和部門及其他機構。

The personal data you provide may be disclosed to government bureaux, departments and other organisations for the purposes mentioned above.

**(3**)-

#### 查閱個人資料 Access to Personal Data



根據《個人資料(私隱)條例》(第 486章)第 18 及 22條以及附表 1 第 6 原則,你有權查閱及改正其個人資料。你的查閱權利包括 在繳交有關費用後,索取你在申請表內所提供的個人資料的副本。

You have a right to request access to and correction of your personal data as provided for in sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Chapter 486). Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided in the application form subject to payment of a fee.

有關查詢申請表內的個人資料,包括查閱或改正,可向下列人員提出:

Enquiries concerning the personal data collected by means of the application form, including making of access and corrections, should be addressed to:

香港灣仔告士打道七號 入境事務大樓

總入境事務主任(就業及旅遊簽證)

電話: (852) 2294 2299

Chief Immigration Officer (Employment and Visit Visas)

Immigration Tower, 7 Gloucester Road

Wan Chai, Hong Kong

Tel.: (852) 2294 2299



#### 一般查詢 General Enquiries



有關申請的一般查詢,請透過以下方式與本處聯絡:

For general enquiries, please contact us at:

電話 Tel.: (852) 2824 6111 傳真 Fax: (852) 2877 7711

電郵 E-mail: enquiry@immd.gov.hk 網址 Website: www.immd.gov.hk

ID 1003V (10/5009)



This form is applicable to all entry applications

File reference:

# Declaration of applicant

(To be completed and declared by applicant)

To: Director of Immigration

Application for Hong Kong	Visa/Entry	Permit
---------------------------	------------	--------

I,_	1	, in applying for a
(HI	XSA.	ry permit for entry into the Hong Kong Special Administrative Region R) / change of status in HKSAR, declare the following:
1.		I have not changed my name before.
		I have used the following name(s) before:
2.		I have not been refused entry to, deported from, removed from or
1	<u>.</u>	required to leave Hong Kong.
	П	I have been refused entry to, deported from, removed from or required to leave Hong Kong. The date(s) and details are:
3.		I have not been refused a visa/entry permit for entry to Hong Kong.
		I have been refused a visa/entry permit for entry to Hong Kong before. The date(s) and details are:
I he	rebv	declare that all the information gives above in
	,	declare that all the information given above is correct and complete.
		Date Signature of Applicant
Plea	se tic	ck (✓) in appropriate box
D/F	0 03	6L (1 page)
L	1) 23	(I page)

#### Immigration Department, the Government of the Hong Kong Special Administrative Region

### 來港旅遊/過境(保證人)申請表

(由**保證人**填寫)

# Application for Entry for Visit/Transit (Sponsor)

in Hong Kong (to be completed by the sponsor)

有屬申請手模及所需文件,請參閱「來港旅遊/邀境入境指南」[ID(C) 1004] - Please read the 'Guidebook for Entry for Visit/Transit in Hong Kong' [ID(E) 1004] for the application procedures and documents required for the application.

<ul> <li>(ii) 請用黑色或藍色筆以正楷填寫本表格。</li> <li>(iv) □ 請在適當方格內填上「✓」號。 □</li> <li>(v) * 請將不適用者删去。 Please delete when</li> </ul>	Please complete this form in Please tick as appropriate.	BLOCK letters using black or blue pe	n.	
1. 在港保證人的資料 [請選擇以下第(i)或	(ii)項  Particulars o	f Sponsor in Hong Kong	Please select item (i) or (i	ii) below]
(i) 適用於以公司作爲保證人的申請 For				,
公司名稱 Name of the company		公司地址 (請在界內填寫)	Company address (please	fill in within border)
商業登記證號碼 Business registration certificate no.				
聯絡電話號碼 Contact telephone no.	Pile Ext.			
傳真號碼 Fax no.			4	
獲授權人士/聯絡人		職位		
Authorised person/Contact person 電郵地址(如有) E-mail address (if any)		Post title		
網址(如有) Website (if any)			Sel sel	
(ii) 適用於以個人名義作爲保證人的申請	For application in whi	ch the sponsor is an individ	ual	
姓名(中文)( 如適用 ) Name in Chinese (if applicable)		港身份證號碼(如有) K identity card no. (if any)		( )
姓(英文) Surname in English				
名(英文) Given names in English				
出生日期 Date of birth 日dd 月mm 年 yyyy	性別 Sex	男 女 Male Female	國籍 Nationality	
職業 Occupation		通訊地址(請在界內填寫)	Correspondence address	(please fill in within border)
*每月入息/存款(港幣) *Monthly income/deposit (HKS)				
聯絡電話號碼 Contact telephone no.				
傳真號碼(如有) Fax no. (if any)				
電郵地址(如有) E-mail address (if any)	,			
與申請人的關係 Relationship with applicant	-			
如本表格為影印本或從互聯網下載, 清鎮寫此欄。		料均屬正確、完備和真實。 this page is correct, complete and	true.	
Please complete this column if this form is a photocopy or downloaded copy.	保證人或公司獲授權力 姓名和簽署及公司查案 Name & signature of sp company's authorised pers 日期	*(註)		
主:如保證人爲一間公司,可授權一名人士代表公司第	Date	Post title (if applicable)		
late: If the sponsor is a company an authorised person may sign o	n its habelf. In such once the	·// 工态证据看力部里写用时早		

**此欄由辦理機關處理** 

FOR OFFICIAL USE ONLY

檔案條碼 Reference barcode

2. 旅客/過境旅客(申請人)Visitor/ Visitor in Transit (applicant)	
中文姓名(如適用)	
Chinese name (if applicable)	
英文姓名	
English name	
3. 保證人的陳述說明及聲明 [由保證人/獲授權人士(如保證人爲一問公司)填寫]	
Sponsor's Statement and Declaration [to be completed by the sponsor/ an authorised person (if the sponsor is a company)]	
本人同意爲處理本申請個案而進行任何所需的查詢。	
I consent to the making of any enquiries necessary for the processing of this application.	
本人證明,據本人對申請人所知,本人支持申請人並相信其適宜獲准爲所述目的來港。	
I certify from my personal knowledge of the applicant, that I am able to support the applicant as a person whom I believe is suitable to be allowed into Hong Kong f	or the
purpose stated.	
本人承諾倘申請人在入境事務處處長所批准的逗留期限屆滿時仍未離港,本人願意承擔責任,將申請人遣返(填上原居地)	
I undertake to assume responsibility for the applicant's repatriation to (insert place of domicile)if at the	evning of
limit of stay granted by the Director of Immigration, the applicant fails to leave Hong Kong.	Apity Of
  本人聲明就本人所知所信,本申請表內所塡報的各項資料均爲正確、完備和真實。	
I declare that all information given in this application form is correct, complete and true to the best of my knowledge and belief.	
保證人或公司獲授權人士 <b>姓名和簽署</b> 及 <b>公司蓋章</b> (註)	
Name & signature of sponsor or	
company's authorised person and company chop (Note)	
日期 Rentitie	
Date Post title	

註:如保證人爲一問公司,可授權一名人士代表公司簽署。在此情況下,獲授權人士應在簽署旁加蓋公司印章。 Note: If the sponsor is a company, an authorised person may sign on its behalf. In such case, the company chop should be endorsed beside the signature.





#### 收集資料的目的 Purpose of Collection



對於申請表內所提供的個人資料,入境事務處會用作下列一項或多項的用途:

The personal data provided in the application form will be used by the Immigration Department for one or more of the following purposes:

辦理你的申請;

to process your application:

 實施/執行《入境條例》(第 115章)及《入境事務隊條例》(第 331章)的有關條文規定,以及履行入境管制職務,藉此協助 其他政府決策局和部門執行其他法例和規例:

to administer/enforce relevant provisions of the Immigration Ordinance (Chapter 115) and Immigration Service Ordinance (Chapter 331), and to assist in the enforcement of any other Ordinances and Regulations by other government bureaux and departments through carrying out immigration control duties;

3. 在有關人士向入境事務處提出申請並提名你爲保證人或諮詢人時,把你的資料供作核對用途; to process other person's application for immigration facilities in which you are named as a sponsor or referee;

4. 供作統計及研究用途,但所得的統計數字或研究成果不會以識辨各有關的資料當事人或其中任何人的身份的形式提供;以及 for statistics and research purposes on the condition that the resulting statistics or results of the research will not be made available in a form which will identify the data subjects or any of them; and

 供作法例規定、授權或准許的其他合法用途。 any other legitimate purposes as may be required, authorised or permitted by law.

在申請表內的個人資料是自願提供的。如果你未能提供充分的資料,本處或許不能辦理你的申請,或無從獨查或不能正確地辨別有

The provision of personal data by means of this application form is voluntary. If you do not provide sufficient information, we may not be able to process your application or to conduct the record search or positively identify the record.

#### 資料轉交的類別 Classes of Transferees



爲了執行上述的目的,你在申請表內所提供的個人資料或許會轉交其他政府決策局和部門及其他機構

The personal data you provide may be disclosed to government bureaux, departments and other organisations for the purposes mentioned above.

## ) 查閱個人資料 Access to Personal Data



根據《個人資料 (私隱) 條例》(第 486 章) 第 18 及 22 條以及附表 1 第 6 原則,你有權查閱及改正其個人資料。你的查閱權利包括 在繳交有關費用後,索取你在申請表內所提供的個人資料的副本。

You have a right to request access to and correction of your personal data as provided for in sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Chapter 486). Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided in the application form subject to payment of a fee.

有關查詢申請表內的個人資料,包括查閱或改正,可向下列人員提出:

Enquiries concerning the personal data collected by means of the application form, including making of access and corrections, should be addressed to:

香港選仔告士打道七號 入境事務大樓 總入境事務主任(就業及旅遊簽證) 電話:(852)22942299

Chief Immigration Officer (Employment and Visit Visas) Immigration Tower, 7 Gloucester Road Wan Chai, Hong Kong Tel.: (852) 2294 2299

#### 一般查詢 General Enquiries



有關申請的一般查詢・請透過以下方式與本處聯絡: For general enquiries, please contact us at:

> 電話 Tel.: (852) 2824 6111 傳真 Fax: (852) 2877 7711 電郵 E-mail: enquiry@immd.gov.hk 網址 Website: www.immd.gov.hk

> > 3